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Zápis z 43. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

konaného dne 31. 1. 2022 formou videokonference zastupitelů 
 

Účastníci: Michal Blažek (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimír 

Kuba (ODS, David Pavel (NO), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Otakar Vich (NO), Petr Vltavský 

(ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Monika Slavíková (úřad); Martin Rudolf (MP) 

Omluveni: Michal Kohout (ODS), O. Vich (pozdější příchod) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 

Přihlášení se zpožděním/dřívější odhlášení: O. Vich (přihlášení v 19:40), D. Pavel (odhlášení v 19:47) 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 10 z 11 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 43. veřejném zasedání zastupitelstva městské části v mimořádném 

termínu a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl ověřen. 
 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni L. Ježil a P. Vltavský (audiozáznam 0:03:05; stenozáznam 

str. 3) 

Hlasováno: pro 8, proti 1, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, P. Vltavský 

Proti: V. Študent 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni V. Študent a J. Jindřich 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

NAVRŽENÝ POŘAD JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:04:24; stenozáznam str. 4) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Rozpočet na rok 2022 a střednědobý výhled do roku 2027 

3. Kámen Zbraslav 

4. Spolek SEN Dolní Měcholupy, z.s. 

5. Výsledky Veřejného fóra 

6. Různé 
 

O takto navrženém pořadu jednání bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. pořad jednání byl schválen 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:05:25; stenozáznam str. 4) 

Strážník MP informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v měsíci 

prosinec 2021. Na území spadajícím pod MOP Hostivař se udály celkem 2 TČ, a to vloupání do rodinných 

domů/bytů/společných prostor. Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se udály také 2 TČ, a to vloupání 

do rodinných domů/bytů/společných prostor. Strážník dále upozornil na množící se krádeže a pokusy o 

krádeže kol z vozidel na venkovních i garážových parkovacích stáních v lokalitě Malý háj. Doplnil, že zloději 

se do vozidel umí dostat nepozorovaně, často ani alarm nehouká – pomůže tedy pouze ostražitost místních. 

Upozornil také na nutnost hlídat, aby nezůstávaly otevřené hlavní vchodové dveře do bytových domů. 

Diskuse (audiozáznam 0:08:39; stenozáznam str. 5): V. Študent, J. Doláková, J. Jindřich, M. Rudolf, V. Kuba 
 

Po ukončení rozpravy dal M. Svoboda protinávrh usnesení ve znění: 

Zastupitelstvo městské části Praha – Dolní Měcholupy 

I. Bere na vědomí  

- zprávu městské policie o bezpečnostní situaci v Městské části Praha-Dolní Měcholupy za měsíc 

prosinec 2021 

- že je třeba řešit opatření pro snížení množství trestné činnosti v Malém háji 
 

O protinávrhu M. Svobody ve bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 3, proti 0, zdržel se 6. návrh nebyl přijat 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, P. Vltavský 
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Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu městské policie o bezpečnostní situaci v Městské části Praha-Dolní 

Měcholupy za měsíc prosinec 2021. 

Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 3. UZ 43/1  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, P. Vltavský 

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent 
 

2. Rozpočet na rok 2022 a střednědobý výhled do roku 2027 (audiozáznam 0:27:12; stenozáznam str. 10) 

Předseda finančního výboru konstatoval, že předběžný hospodářský výsledek MČ za rok 2021 je přebytek 

7 647 000 Kč. V posledních 3 letech MČ vždy skončila s hospodařením v přebytku. 

Finanční výbor projednal podklady k návrhu rozpočtu, které byly nyní předloženy zastupitelům, a takto 

připravený rozpočet navrhl finanční výbor zastupitelstvu ke schválení. 

Pro rok 2022 je navrhována v oblasti běžných příjmů suma 34 143 000 Kč a v oblasti běžných výdajů suma 

30 287 000 Kč. To znamená, že se v roce 2022 chystá MČ hospodařit s přebytkem téměř 4 mil. Kč. 

Financování z dotací je plánováno ve výši 53 130 000 Kč, což jsou finance na plánované investice. 

Diskuse (audiozáznam 0:30:53; stenozáznam str. 11): M. Svoboda, J. Jindřich, D. Pavel, Š. Fořtová, V. 

Študent, V. Kuba, M. Slavíková, J. Doláková 
 

V průběhu rozpravy dal V. Študent protinávrh usnesení ve znění: 

Zastupitelstvo městské části Praha – Dolní Měcholupy 

I. Bere na vědomí  

- návrh rozpočtu MČ Praha – Dolní Měcholupy na rok 2022, předložený vedením MČ.  

- návrh na změnu investic, doplnění zajištění prostoru pro dětskou lékařku, zajištění prostoru pro 

městskou policii na sídlišti Malý háj, rychlé zajištění nových prostor pro MŠ (do září 2022). 

- návrh na snížení rozpočtových výdajů o 25 mil. Kč.  

II. Ukládá 

- starostovi připravit a na únorovém zastupitelstvu předložit nový rozpočet obsahující navržené změny. 
 

O protinávrhu V. Študenta bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 3, proti 3, zdržel se 3. návrh nebyl přijat 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent 

Proti: L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba 

Zdržel se: M. Blažek, J. Doláková, P. Vltavský 
 

Zastupitelstvo schválilo navržený rozpočet městské části na rok 2022 s příjmy ve výši 34 143 tis. Kč a výdaji 

87 273 tis. Kč, schodek je kryt třídou 8 - financování ve výši 53 130 tis. Kč, příjmy a výdaje účelového fondu, 

navržený rozpočet vedlejší hospodářské činnosti na rok 2022 s výnosy ve výši 2 461tis. Kč a náklady ve výši 

2 223tis. Kč, střednědobý rozpočtový výhled MČ Praha – Dolní Měcholupy do roku 2027, rozpočet 

příspěvkových organizací na rok 2022 a jejich střednědobý rozpočtový výhled. Hlasováno následovně: 

Hlasováno: pro 6, proti 3, zdržel se 0. UZ 43/2  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, P. Vltavský 

Proti: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent 
 

3. Kámen Zbraslav (audiozáznam 1:37:13; stenozáznam str. 25) 

Stavební úřad prodloužil dočasnost stavby betonárky Kámen Zbraslav o 4 roky místo původně 

předpokládaných 5 let, proto je nutné znovu schválit předloženou rámcovou smlouvu se správným termínem. 

Kámen Zbraslav se ve smlouvě zavazuje, že městské části daruje 600 tis. Kč ročně po dobu následujících 4 let 

(celkem 2,4 mil. Kč). 

Diskuse (audiozáznam 1:38:05; stenozáznam str. 25): V. Študent, J. Jindřich, M. Svoboda, D. Pavel, V. Kuba 
 

V průběhu rozpravy se přihlásil O. Vich. Po hlasování o tomto bodu se odpojil D. Pavel. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí, že Stavební úřad prodloužil dočasnost stavby do 31. 12. 2025 a souhlasilo 

s předloženou rámcovou smlouvou, prodloužením dočasnosti stavby betonárky do 31. 12. 2025 a s darem ve 

výši 2,4 mil. Kč. Zastupitelstvo revokovalo původní usnesení č. 40/5 z 15. 11. 2021. 

Hlasováno: pro 6, proti 1, zdržel se 3. UZ 43/3  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, P. Vltavský 

Proti: O. Vich 

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent 
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4. Spolek Klub seniorů Dolní Měcholupy, z.s. (audiozáznam 2:02:42; stenozáznam str. 32) 

Místostarostka uvedla, že se místní senioři domluvili, že již nebudou fungovat pod celonárodním Svazem 

seniorů, ale založí vlastní spolek. Senioři se rozhodli, že původně zamýšlený název Spolek SEN, z.s. se změní 

na spolek Klub seniorů Dolní Měcholupy, z.s. Sídlo spolku bude umístěno na adrese budovy Úřadu MČ.  

Diskuse (audiozáznam 2:05:45; stenozáznam str. 32): V. Študent, J. Jindřich 

 

Zastupitelé souhlasili s udělením souhlasu s umístěním sídla spolku Klub seniorů Dolní Měcholupy, z.s. 

v budově stavby pro administrativu č.p. 168, která stojí na pozemku parc č. 345/2 v katastrálním území Dolní 

Měcholupy, obec Praha, zapsané na LV 573 vedeném v katastru nemovitostí Katastrálním úřadem 

pro hl. m. Prahu, katastrální pracoviště Praha. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. UZ 43/4  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, P. Vltavský 
 

5. Výsledky Veřejného fóra (audiozáznam 2:07:59; stenozáznam str. 33) 

Místostarostka vysvětlila, že se jedná o priority získané na Veřejném fóru konaném v říjnu 2021. Priority byly 

následně ověřeny v online anketě. Díky tomu bylo získáno tzv. 10P – 10 priorit pro Dolní Měcholupy 2022. 

10 priorit v abecedním pořadí je: Dbát na dodržování dopravních předpisů v obytných zónách, Iniciovat 

pořádání farmářských trhů, Provést revitalizaci lesíku U Tůně, Realizovat výstavbu MŠ+ZŠ v Malém háji, 

Řešit dopady Krtkova světa na Dolní Měcholupy, Vybudovat hřiště pro starší děti, Vybudovat chodník do 

Hostivaře (podél Dolnoměcholupské), Vybudovat lávku přes Kutnohorskou u Malého háje se skluzavkou 

z náspu, Vybudovat rozhlednu u nedokončeného mostu, Zvýšení bezpečnosti v Malém háji. 
 

Diskuse (audiozáznam 2:09:43; stenozáznam str. 34): O. Vich, J. Doláková, V Študent, M. Svoboda, 

J. Jindřich 
 

V průběhu rozpravy dal V. Študent protinávrh usnesení ve znění: 

Zastupitelstvo městské části Praha – Dolní Měcholupy 

I. Bere na vědomí  

- problémy formulované občany na Prvním Veřejném fóru konaném 20. října 2021 

- výsledky hlasování o 10P – 10 prioritách Dolních Měcholup pro rok 2022 

II. Ukládá 

- starostovi vypracovat a nechat schválit ZMČ priority DM s přihlédnutím k výsledkům Veřejného fóra 
 

O protinávrhu V. Študenta bylo hlasováno následovně: 

Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 4. návrh nebyl přijat 

Pro: J. Doláková, V. Kuba, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich  

Zdržel se: M. Blažek, L. Ježil, J. Jindřich, P. Vltavský 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí problémy formulované občany na Veřejném fóru konaném 20. října 2021 

a výsledky hlasování o 10P – 10 prioritách Dolních Měcholup pro rok 2022. 

Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 3. UZ 43/5  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, P. Vltavský 

Zdržel se: M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 
 

6. Různé 

➢ V. Študent (audiozáznam 2:21:05; stenozáznam str. 37) – Dotaz k poslední etapě rekonstrukce 

Kutnohorské. Diskuse k režimu autobusu do MH v období rekonstrukce. Orientační termín zahájení 

rekonstrukce je březen/duben v závislosti na klimatických podmínkách. 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent, J. Doláková, O. Vich 

➢ V. Študent (audiozáznam 2:32:02; stenozáznam, str. 40) – Příspěvek k chybějícím stanovištím na odpad 

a nedostatečné kapacitě míst na třídění u nově postavených domů v MH. 

Diskuse: J. Jinřich 

➢ O. Vich (audiozáznam 2:34:44; stenozáznam str. 40) – Dotaz k DIO k rekonstrukci Kutnohorské a 

chybějícímu zakreslení tras autobusů. 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ O. Vich (audiozáznam 2:36:03; stenozáznam str. 41) – Příspěvek k nedostatečné kapacitě stanovišť pro 

odpady u nových domů v MH. 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent, J., Doláková 
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➢ J. Jindřich (audiozáznam 2:39:03; stenozáznam str. 42) – Informace k projektu RegioJetu. 

➢ J. Jindřich (audiozáznam 2:40:07, stenozáznam str. 42) – Posunutí termínu příštího ZST + hlasování 

o termínu. Příští zasedání se bude konat 28. 2. 2022. 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 20.34 hodin. 

 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 43/1-5 

ze dne 31. 1. 2022 a doslovný přepis diskuse. 

 

 

Zapsala: Š. Fořtová 

Přepsala: B. Dubská 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 Ing. Luboš Ježil Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

  MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

 

................................................ 

 JUDr. Petr Vltavský 


